
کمیته  که مهدی دادرس عضو   آرمان ملی: در حالی 
استیناف صدور حکم پرونده بیرانوند را تایید کرده و باشگاه 
کتور اعتراض کرده، این  سپاهان به حضور غیرقانونی گلر ترا

حکم روی خروجی فدراسیون قرار نگرفته است! 
 اعتراض سپاهان

؛ ادعاهایی درباره غیرقانونی  کتور بعد از دیدار سپاهان و ترا
کتور مقابل سپاهان  بودن حضور علیرضا بیرانوند در دیدار ترا
کنش احسان بعیدی مواجه شد و مدیر  ح شد که با وا مطر
تیم سپاهان اعلام کرد که این موضوع از سوی آنها مورد 
گرفت. باشگاه سپاهان مدعی است  بررسی قرار خواهد 
دادنامه شماره ۲۸۱ - ۰۸/۱۰/۱۴۰۳ و دستورالعمل ناظر بر 
کید دارند که  مصاحبه ها با رسانه ها به شماره ۱۴۰۳۵۲۲۵۵ تأ
بیرانوند تنها پس از پرداخت جریمه دو میلیارد اجازه حضور 
در رقابت ها را خواهد داشت. در همین خصوص باشگاه 
سپاهان به ورزش سه خبر داد: سپاهان بلافاصله پس از 
پایان این مسابقه، شکایت رسمی خود را به محمدتقی 
، ارائه کرده است. این در حالی است  حق شناس، ناظر دیدار
که ابلاغیه مربوط به حکم کمیته استیناف تا پیش از بازی 
در خروجی وبسایت فدراسیون فوتبال قرار نگرفته بود اما 

سپاهان مدعی است که به دو باشگاه ابلاغ شده است. 
 پاسخ خداداد

کتور در مورد بازی با  خداداد عزیزی سرپرست تیم ترا
سپاهان و مسائل بعد بازی صحبت کرد: یک صحنه هست 
که از پشت دروازه زوم شده و روی مهدی ترابی خطایی انجام 
می گیرد اما آن صحنه به VAR نرفت. سیستمی که نتواند 
پنالتی را تشخیص بدهد، به چه دردی می خورد. نمی توانم 
درباره صحنه هند صحبت کنم و کارشناسان باید بگویند، 
اما در صحنه روی مهدی برخی دوستان خبرنگار تصاویری 
از پشت دروازه گرفته اند که نشان می دهد روی ترابی پنالتی 
شده است. گفتند بهترین داور را برای این بازی گذاشتیم اما 
متاسفانه موعود بنیادی فر روز گذشته مدام سوت زد و بازی را 
خواباند. بیشتر دنبال این بودند بازی با تساوی دربیاید. مگر 
می شود داور تا این اندازه سوت_ سوتی کند! مدام بازیکنان 
سپاهان روی زمین بودند و ۲ بار برای VAR بازی را پنج دقیقه 
نگه داشتند. بعد پنج دقیقه وقت اضافی اعلام شد. بالای 
۱۰ دقیقه باید برای بازی وقت اضافی می گرفتند. نمی توانم 
سپاهانی ها را متهم به اتلاف وقت کنم اما سوت های داور به 
سودشان شد. داور حتما نباید پنالتی نگیرد بلکه می تواند با 
سوت زدن مداوم بازی را بخواباند. به جز یک صحنه در اواخر 
کتور در  بازی، سپاهان در نیمه دوم به ۱۸ قدم ما نرسید. ترا
بحث داوری بیشتر از همه تیم ها ضرر می کند. سپاهان ضرر 
نکرد بلکه آمده بود تساوی بگیرد. ما ضرر کردیم. با تمام 
احترامی که برای بنیادی فر قائل هستم، او خیلی در این 
نتیجه تاثیرگذار بود. ما فوتبالیست بودیم و می فهمیم داور 
با خواباندن بازی می تواند انرژی یک تیم را بگیرد. سپاهان 
در نیمه دوم هیچ حرکتی نداشت و مدام ما فشار می آوردیم. 
تنها راهی که می شد با آن جلوی فشار را گرفت، سوت زدن 
داور و خواباندن بازی بود. بی دلیل نیست که صدای زنوزی، 
کتور درمی آید. می فهمیم چه کار  هواداران و بازیکنان ترا
کتور زور دارد بگویید  گر واقعا تا این حد قهرمانی ترا می کنیم . ا
ما شرکت نکنیم. همین الان به زنوزی می گوییم اجازه بدهید 
تیم های رقیب ما قهرمان شوند. مگر می شود آنها تا این حد 
از داوری سود ببرند و یک پنالتی برای ما نگیرند، وقت های 

اضافی را کم کنند، هفته قبل گل ما را به VAR ببرند و گل 
گر دم از عدالت  را برگردانند؟ چرا همه چیز به ضرر ماست. ا
می زنیم، این اسمش عدالت نیست. چگونه می شود یک 
تیم ۱۵ امتیاز از داوری سود ببرد اما گل درست ما را داور 
مردود اعلام کرده و پنالتی مان را نگیرد. همه چیز به ضرر 
کتور است . صدای طرفداران، مسئولان استانی و زنوزی  ترا
درآمده است. بچه های تیم آرام آرام صدایشان درآمده و 
اسکوچیچ نیز خیلی وقت است صدایش درآمده. فقط من 
مانده بودم که صدای من هم در می آید. اینگونه که نمی شود. 
می خواهیم آرامش داشته باشیم و کنار خط آرامش بدهیم 
کتور را به هم می زنید. تشکر می کنم  اما خودتان آرامش ترا
داشته اند.  محبت  همیشه  که  سیما  و  صدا  مجموعه  از 
مدیر شبکه ۳ و دوستانش از دوستان ما هستند و به خاطر 
حساسیت بازی تیم های اول و دوم جدول ترجیح دادند 
بازی از این شبکه پخش شود. خودمان درخواست دادیم 
کتور الان در لیگ قهرمانان آسیا حضور  و منطقی هم بود. ترا
کنون به جز ما و  دارد و جزئی از افتخارات این کشور است. ا
استقلال تیمی در آسیا نیست. پس حقمان است شبکه ۳ 
بازی های حساس ما را پخش کند. رای بیرانوند هنوز به ما 
ابلاغ نشده، سرپرست سپاهان و این باشگاه چگونه و از کجا 
آن را دارند و فهمیده اند؟ اول باید به ما ابلاغ شود و سپس به 

آنها. بیرانوند بازیکن ماست. 
کنش سپاهان  وا

کتور و سپاهآنکه  همچنین یک روز بعد از دیدار تیم های ترا
با نتیجه تساوی بدون گل خاتمه یافت، جنجال پیرامون این 

کنش، مدیررسانه  دیدار ادامه دارد و حالا در جدیدترین وا
باشگاه سپاهان پاسخ خداداد عزیزی را داده و مدعی شده 
که آنها از محرومیت علیرضا بیرانوند و صدور حکم او مطلع 
بوده اند. مدیررسانه سپاهان در استوری خود نوشته: مگر 
ناظر به شما قبل از بازی نگفت که سپاهان مطلع شده بازیکن 
شما غیرمجاز است؟ گذشته از این، ابلاغ حکم یک بازیکن 
گر نمی دانید یک دور قوانین  مستقیما برای خودش می رود. ا

را بخوانید، بعد مسئولیت قبول کنید. 
 کمیته استیناف

هفته گذشته شایعاتی در مورد صدور رای به وجود آمد و 
باتوجه به حضور ببرانوند در درون دروازه، موجب شکایت 
سپاهان شد. حالا مهدی دادرس عضو کمیته استیناف در 
گفت وگو با خبرنگار در این مورد گفته است: هر کسی می تواند 
که شکایتی را ثبت کند و باشگاه سپاهان هم از این قاعده 
مستثنی نیست. دو هفته پیش کمیته استیناف حکم کمیته 
انضباطی در مورد بیرانوند را تأیید کرده است و آن را در اختیار 
فدراسیون برای اعلام عمومی قرار داده است. او ادامه داد: 
باتوجه به تصمیم کمیته اسنیناف، دیگر پرونده از دست 
ج شده و شکایت سپاهان هم ربطی به  کمیته استیناف خار
ما ندارد. به این ترتیب عضو کمیته استیناف صدور حکم را 
تایید کرده اما نکته مهم این است که فدراسیون در خروجی 
وبسایت خود این حکم را قرار نداده است. بد نیست یادآوری 
کنیم پیش از این در مورد کشوی جادویی فدراسیون فوتبال 
ح بود. کشویی که برخی احکام در آن بایگانی  شایعاتی مطر

می شوند! 
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حکم کمیته استیناف روی خروجی سایت فدراسیون نیست! 

رای بیرانوند در کشوی جادویی؟

گفتوگو

سابق  بازیکن  داداش زاده  بهزاد   
پرسپولیس و کارشناس فوتبال در مورد 
دربی پایتخت و برد پرسپولیس صحبت 

کرد. 
 نظر شما درباره پیروزی تیم فوتبال 
بی  ل در در پرسپولیس مقابل استقلا

۱۰۵ چیست؟
بازی دربی همواره با دیگر دیدار ها 
متفاوت است و به جایگاه تیم ها ربطی 
ندارد، اما یک بازی جذاب از هر ۲ تیم 
شاهد بودیم. تصور ما چنین بازی جذابی 
سال های  نسبت  دیدار  این  و  نبود 
موقعیت های  و  بود  متفاوت  گذشته 
گیر هر ۲ تیم آمد. بازی سرعتی  خوبی 
بالایی  دوندگی  تیم   ۲ و  بودیم  شاهد 
از  اشتباه تر  کم  پرسپولیس  داشتند. 
موفقیت  دلیل  این  و  بود  استقلال 
سرخ پوشان بود. درباره داوری نمی توان 
اما به نظرم خوب  تخصصی نظر داد، 
گر بخواهید از من درباره  قضاوت کرد. ا
داوری بپرسید به نظرم حسین حسینی 
که  باید اخراج می شد، اندونگ زمانی 
عالیشاه را زد باید اخراج می شد و به هر 
حال هر اتفاقی که افتاد؛ داور سعی کرد 
بازی را مدیریت کند. بعید می دانم برای 
که  استقلال پنالتی شکل گرفته باشد؛ چرا
بازیکن استقلال در این صحنه خودش را 

پرتاب کرد. 
 درباره عملکرد کارتال در دربی ۱۰۵، 

چه نظری دارید؟
گر واقع   عملکرد کارتال خوب بوده، ا
کنیم او یک مربی ازوپایی  بینانه نگاه 
است و تفکرات خوبی دارد که بازی به 
بازی در تیم پیاده می شود و بازیکنان 
به آن عادت می کنند. باید زمان بدهیم، 
که بازیکنی که بتواند سرنوشت تیم را  چرا
تغییر بدهد نداریم و از این حیث باید به 
او و کادرش زمان بدهیم. تعویض های 
خوبی انجام داد و به موقع بود. به نظرم 
گولسیانی را می توانست زودتر به زمین 
که او برای پرسپولیس یک  بفرستد، چرا

نعمت است. 
 عملکرد بازیکنان را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
و  بودند  خوب  همه  ما  بازیکنان   
نمی شود گفت که چه کسی خوب بود چه 
کسی نبود. عالیشاه خوب بود، کنعانی 
خوب بود و به همه آنها خسته نباشید 
می گویم. عالیشاه فوق العاده بود و کمتر 
بازیکنی در کیفیت او می بینیم که اینگونه 
کند و پاس بیندازد و برای تیم  دریبل 
خلق موقعیت کند. پرسپولیس بازی را 
خوب و طوفانی شروع کرد. استقلال از 
خصوصیات دفاعی اش استفاده کرد و 
هر ۲ تیم به مراتب پایاپای و جذاب پیش 
رفتند. مهم ۳ امتیاز بازی بود و نکته 
مثبت این بود حاشیه کم بود و تنش را 
در ورزشگاه شاهد نبودیم، باید ببینیم 

در ادامه راه چه اتفاقی رخ خواهد داد. 

داداش زاده: 
 تصور ما از دربی 

 چنین بازی 
جذابی نبود

  خروج فرزانه فصیحی  
از تاپ لیست 

به نظر می رسد فرزانه فصیحی سهمیه 
سالن  داخل  دوومیدانی  رقابت های 
قهرمانی جهان را از دست داده است. 
سالن  داخل  دوومیدانی  مسابقات 
قهرمانی جهان از اول تا سوم فروردین 
برگزار  چین  نانجینگ  میزبانی  به   ۱۴۰۴
می شود و این انتظار وجود دارد که بیش 
از ۵۰۰ ورزشکار از ۱۲۰ کشور در این رویداد 
شرکت کنند. دوومیدانی کاران برای کسب 
ورودی این مسابقات می توانند از طریق 
کسب رکورد ورودی یا قرار گرفتن در تاپ 
لیست به قهرمانی جهان راه پیدا کنند. 
کسب سهمیه هم از ۱۱  محدوده زمانی 
شهریور ۱۴۰۳ آغاز شده است و تا ۱۹ اسفند 
۱۴۰۳ ادامه خواهد داشت. فرزانه فصیحی 
و حسن تفتیان دو دونده سرعتی ایران 
سالن  داخل  مسابقات  در  که  هستند 
رقابت کردند تا سهمیه دوی ۶۰ متر این 
رقابت ها را کسب کنند. فصیحی در آخرین 
مسابقه ای که شرکت کرده است رکورد ۷. 
۳۱ ثانیه را در سوئیس ثبت کرد که در بین 
۵۶ ورزشکار تاپ لیست قرار گرفت اما این 
کنون به  ورزشکار دچار مصدومیت شد و ا
ایران برگشته است. از طرفی فصیحی از 
کنون در رتبه ۶۳  تاپ لیست خارج شده و ا
قرار دارد. به این ترتیب سهمیه رقابت های 
جهانی را از دست داده و تا ۱۹ اسفند هم 
به نظر می رسد در مسابقه دیگری شرکت 
دوهای  رکورددار  تفتیان  حسن  نکند. 
سرعت ایران هم در حال حاضر نه در 
تاپ لیست قرار دارد و نه ورودی مورد 
کرده است. با این شرایط  کسب  نظر را 
از طریق رنکینگ به  ایران  دوومیدانی 
سهمیه جهانی نخواهد رسید و تنها یک 
ورزشکار با سهمیه وایلد کارت در رقابت ها 

شرکت خواهد کرد. 
 

منهایفوتبال

کوتاه

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

اسکوچیچ: در مصاف با التعاون جزئیات تعیین کننده است

کتور بر این اعتقاد   سرمربی تیم فوتبال ترا
التعاون  که در مصاف با تیمی چون  است 
عربستان جزئیات تعیین کننده خواهد بود.  
گان اسکوچیچ در نشست خبری پیش  درا
از دیدار تیمش مقابل التعاون عربستان در 
مرحله یک چهام نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
2 اظهار داشت: البته که ما روز سه شنبه بازی 
بسیار مهم در پیش داریم. به مرحله بسیار 
مهمی رسیدیم که هر چیزی در آن باید مهم 
بازی  خوبی  خیلی  تیم  مقابل  شود.  تلقی 
می کنیم که از لحاظ فنی در میانه زمین قوی 
است و خط حمله خوبی دارد. ما هم نقاط 
قوت خودمان را داریم و البته توانایی صعود 
به مرحله بعد را. حریف قدر است، ولی انتظار 
که در  یک بازی نزدیک را داریم. همانطور 
مراحل قبل هم نشان دادیم با رقبایی مثل 
التعاون بازی کردیم و می دانیم که جزئیات 
که روز سه  تعیین کننده است. انتظار دارم 
کنارمان  شنبه هواداران مان مثل همیشه 
باشند و ما هم هر آنچه از دست مان بربیاید 
برای پیروزی به کار خواهیم گرفت. وی در 
کنش به سؤالی درباره مقایسه تیم التعاون  وا
کرد: التعاون  کتور تصریح  با سایر رقبای ترا
چندان  نتیجه گیری  لحاظ  به  می کنم  فکر 
گول  قوی ظاهر نشده است، ولی ما نباید 

که در جدول لیگ  این داستان را بخوریم 
عربستان در چه جایگاهی قرار دارند. ما در 
آنها  ولی  ایران هستیم،  لیگ  صدر جدول 
جایگاه مناسبی در جدول شان ندارند، اما این 
موضوع نشان دهنده کیفیت این تیم نیست. 
گاه هستیم و می دانیم  ما هم به این موضوع آ
که التعاون از نتایجی که گرفته تیم خیلی بهتری 
است.»التعاون تیم کم ستاره تری نسبت به 
تیم های دیگر عربستانی است و آیا شما ترجیح 
می دادید با یک تیم پُرستاره عربستانی روبه رو 
شوید تا بازیکنان انگیزه بیشتری داشته باشند 
یا از شرایط موجود راضی هستید؟«، سرمربی 
ح این سؤال گفت:  کنش به طر کتور در وا ترا
التعاون تیم بسیار خوبی است. حالا بگوییم 
، اما واقعاً تیم  ستاره دارد یا بی ستاره به کنار
کیفیتی بوده که به این مرحله رسیده است.  با
اسکوچیچ در مورد اینکه آیا به نظرش نتیجه 
بازی رفت می تواند تکلیف دیدار با التعاون 
را مشخص کند، گفت: در مورد دو بازی رفت 
و برگشت باید بگویم که هر دو تعیین کننده 
مسابقه  نیمه  یک  شبیه  بازی  هر  هستند. 
گفتم فکر می کنم بازی  که  است؛ همانطور 
بسیار نزدیک و سختی مقابل التعاون خواهیم 
داشت. فکر نمی کنم نتیجه در یک بازی تعیین 

تکلیف شود.

 چادرملو _ پرسپولیس
گر  با ۱۱ هزار و ۸۰۰ تماشا

تعداد ۱۱ هزار و ۸۰۰ بلیت برای دیدار دو تیم چادرملو 
اردکان و پرسپولیس تهران در نظر گرفته شده است که 
از این تعداد ۸۰۰ صندلی سهم بانوان است. دیدار دو 
تیم چادرملو و پرسپولیس در چارچوب برگزاری هفته 
بیست و دوم لیگ برتر فوتبال از ساعت ۱۸: ۴۵ دقیقه روز 
جمعه )هفدهم اسفند( در ورزشگاه شهید نصیری یزد 
برگزار می شود. طی پیگیری های ایسنا، مشخص شد که 
تعداد ۱۱ هزار و هشتصد بلیت برای این بازی در نظر گرفته 
شده که ۱۰ درصد از این تعداد یعنی معادل یک هزار و ۱۸۰ 
صندلی سهم هواداران تیم پرسپولیس است. همچنین 
از این تعداد بلیت در نظر گرفته شده تعداد ۸۰۰ صندلی 
نیز برای هواداران خانم دو تیم چادرملو و پرسپولیس 
گویا همانند بازی مقابل  که  گرفته شده است  در نظر 
استقلال هواداران دو تیم به دلیل فراهم نبودن زیرساخت 
مناسب در ورزشگاه شهید نصیری یزد باید در کنار یکدیگر 
بنشینند. بنابر اعلام باشگاه چادرملو، تنها افرادی مجاز به 
خرید بلیت جایگاه میزبان در این مسابقه خواهند بود که 
حداقل در دو دیدار از فصل جاری، بلیت بازی های این 
تیم را خریداری کرده و کد ملی آنها در سامانه بلیت فروشی 
ثبت شده باشد، که این اقدام باشگاه چادرملو جهت 
حفظ صیانت از حقوق هواداران خود اقدامی شایسته و 
قابل تقدیر است. البته شایان به ذکر است که خرید بلیت 
برای هواداران پرسپولیس )تیم مهمان( بدون محدودیت 

خواهد بود. 

کعبی: بوژوویچ آرام است
گ بوژوویچ از استقلال  حسین کعبی در مورد جدایی میودرا
خوزستان و پاسخ مثبت به پیشنهاد سرمربیگری استقلال 
گفت: بوژوویچ شخصیت بزرگی دارد و جنتلمن است. 
چیزهای زیادی از او یاد گرفتم. برای بوژوویچ آرزوی موفقیت 
می کنم. کار در پرسپولیس و استقلال هنر می خواهد و آسان 
گران این تیم ها تحمل باخت را ندارند و علیه  نیست. تماشا
مربی شعار می دهند. وی با ابراز پشیمانی بابت ورود به حوزه 
مربیگری اظهار داشت: تصمیم اشتباهی گرفتم که بعد از 
گر به عقب برگردم، مربی  بازیگری به کلاس مربیگری رفتم و ا
نمی شوم. فضای مجازی، فوتبال را نابود کرده و بازیکنان را 
کنترل می کند. همه بازیکنان و مربیان، پنج یا شش صفحه در 
گر می دانستم مربیگری اینگونه است،  فضای مجازی دارند. ا
به شغل دیگری می رفتم. مربی استقلال خوزستان با بیان 
کید کرد: وقتی  اینکه فوتبال ایران در مسیر بدی قرار دارد، تأ
هواداران شما را قبول نداشته باشند، نمی توانید در استقلال 
و پرسپولیس کار کنید. هواداران می گویند همه بازی ها را بباز؛ 

به جز دربی. من در پرسپولیس بازی کردم 
و شرایط استقلال را از طریق دوستانم 

لمس کرده ام. کعبی در پاسخ به این 
پرسش که فکر می کند بوژوویچ مقبول 
هواداران استقلال نیست، به تسنیم 

گفت: من در این باشگاه نیستم و با آنها 
زندگی نمی کنم که چنین قضاوتی 

کنم. بوژوویچ فردی سالم و آرام 
است، اما استقلال و پرسپولیس 
آدم ساکت و آرام نمی خواهند! اگر 
در فوتبال ایران آرام باشید، سرتان را 

زیر آب می کنند!


